
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО

МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №04 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 26.03.2024 г. 
от 15:00 часа в Зала 5, ул. „Московска" №33

Днес, 26.03.2024 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия 
по Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-н Мирослав Боршош - председател на ПК 
по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше установено, че 
присъстват 13 /тринадесет / общински съветници, поради което заседанието 
може да бъде проведено.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието. Г-н И. 
Виделов предложи доклад по т. 7 /вх.№ СОА24-У321-127-[3]/21.02.2О24 г. относно 
Промяна в наименованието на Професионална гимназия по селско стопанство 
„Бузема'7 да отпадне от дневния ред както и т.8 /вх.№ СОА24-ВК66-
761/28.01.2024 г. относно съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична 
община за 2024г./ и т.9 /вх.№СОА24-ВК66-2333/18.03.2024 г. относно 
предложения за промени в приходната и разходната част на проекта за сборен 
бюджет на Столична община за 2024 г./ от предварителния дневен ред да станат 
респективно т.2 и т.З. Г-н Г. Борисов отправи предложение доклад по т. 3 /8х. 
№СОА23-ВК66-11291/15.12.2023 г. относно създаване на временна комисия за 
изготвяне на цялостна концепция и реализация на празничната визуална среда в 
гр. София/ да отпадне от дневния ред поради влязла в сила заповед на кмета на 
Столична община за създаване на работна група с идентични цели. Г-н М. Боршош 
отправи противно предложение - т. 3 да остане в дневния ред. Г-н Боршош 
предложи в т. разни да бъдат изслушани организаторите на София Съмър Фест.

Предложенията бяха подложени на гласуване по реда им на постъпване.
Комисията прие доклада по т.7 да отпадне от проекта за дневен ред с 12

/дванайсет / гласа "за" и 1/един/ глас "въздържал се".
Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване на дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За
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3. ЦЬотелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов въздържал 
се

Комисията прие т. 8 и т.9 да станат т.2 и т.З от дневния ред с 13 /тринайсет / 
гласа "3а".

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За
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6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

Комисията не прие т.З да отпадне от дневния ред.
Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 6

Против 7

Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:

1. Мирослав Боршош против

2. Венци Стойчев против

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян против

5. Бонка Василева За

в. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов против
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10. Еньо Савов против

11. Ивайло Костадинов против

12. Иван Виделов против

13. Стефан Спасов За

Комисията прие да изслуша организаторите на София Съмър фест 6 т. 
разни.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

4/20



Дневният ред с така приетите изменения беше подложен на гласуване. 
Комисията подкрепи дневния ред с така направените изменения с 12 /дванайсет/ 
гласа "за" и 1/един/ "въздържал се".

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т. 1 от дневния ред:
Връщане с вх. № СОА24-ВК66-2507/21.03.2024 2.3а ново обсъждане на 

Решение № 25 по Протокол № 5/07.03.2024 г. на Столичния общински съвет, 
по Доклад № СОА24-ВК66-1655/23.02.2О24 г. от Яна Генова, Веселин 
Калановски, поради незаконосъобразност, съгласно чл. 45, ал.5, предложение 
първо пт Закона 3а местното самоуправление и местната администрация с 
вносител г-н Васил Терзиев, зам,- кмет на Столична община.
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Г-н Н. Лютов, зам.-кмет на Столична община запозна ПК с правните 
мотиви за връщането 3а ново обсъждане. Комисиите към общинските съвети са 
помощни, а не административни органи, които не са натоварени с властнически 
правомощия, вкл. контролни спрямо други органи на местната власт. ВАС 
константно определя в практиката си, че ОС не може да предоставя права на 
постоянните комисии, които не са предвидени в ЗМСМА. Спорният текст в 
частта по т.1 противоречи на чл. 59 и чл. 29 от ЗМСМА, което води до неговата 
незаконосъобразност. На ПК по ОКНКМ се вменяват функции различни от тези по 
Закон, а също така и произнасянето с неопределн акт извън тези изброени в 
ЗМСМА.

Г-н В. Калановски поясни, че вносителите на доклада не са предвидили 
текст 3а съгласуване на състава на експертните комисии 3а оценка на 
проектите по ККСО с ПКОКНКМ. Предвид законовите пречки, вносителите 
приемат възражението. По предварителна информация на г-н В. Калановски, 
членовете на експертните комисии са същите от времето, когато г-н М. 
Боршош е бил зам.-кмет на Столична община. Информацията 3а състава на 
експертните комисии не е добре да е публична.

Г-н М. Боршош уточни, че вариантите пред ПК по отношение на 
разглеждането писмо на кмета на СО са следните: да предложи потвърждаване на 
решението в целостта му; да предложи отхвърляне на решението в целостта му 
или да предложи изменение на решението. Обърна се към г-н Лютов дали е 
правилно казаното и какви са опциите 3а становище.

Г-н Лютов покани страна да вземат секретариата на СОС.
Г-н И. Виделов счита, че съгласувателният режим отговаря по-добре на 

функцията на ПКОКНКМ.
Г-н Ст. Спасов призова ПК да не поставя под риск Календара на културните 

събития като не се съобрази с ясните и категорични правни аргументи на кмета 
на Столична община 3а връщане 3а повторно разглеждане на решението. 
Предложи спорните текстове да бъдат премахнати от решението.

Г-н М. Боршош уточни, че пред ПК стоят три възможни решения по 
писмото 3а връщане: да приеме/потвърди решението в цялост, да го отхвърли 
или да го измени решението в тази му част.

Г-н Н. Лютов заяви, че потвърждаването на тази формулировка е 
ограничаване на правомощията на кмета на СО.

Г-н М. Боршош предложи решението да бъде потвърдено в цялост.
Г-жа Цв. Симеонова - Заркова отправи предложение 3а изменение на 

решението като се възвърне формулировката по спорния текст такава каквато 
е дефинирана първоначално от вносителите.

Г-н М. Боршош подложи на гласуване предложението ПК да предложи 
повторно приемане на Решение № 25 от 07.03.2024 г. на Столичния общински 
съвет по Протокол № 5, т. 13 от дневния ред, относно приемане на документ 
„Цели, приоритети и процедури 3а 2024 г. на програма „Календар на културните 
събития на Столична община" по Доклад с вх. рег. № С0А24-ВК66-1655/23.02.2024 
г.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване, 
комисията реши:
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1. Комисията не предлага повторно приемане на Решение № 25 от 07.03.2024 
г. на Столичния общински съвет по Протокол № 5, т. 13 от дневния ред, 
относно приемане на документ „Цели, приоритети и процедури за 2024 г. 
на програма „Календар на културните събития на Столична община" по 
Доклад с вх. рег. № ССА24-ВК66-1655/23.02.2024 г.

Общо 
гласували: 
в т.ч.:

12

За 6

Против 5

Въздържали се 1
Поименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

против

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева против

6. Веселин Калановски против

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов против

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов въздържал се

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов против
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Г-н М. Боршош подложи на гласуване предложението ПК да предложи 
изменение на Решение № 25 от 07.03.2024 г. на Столичния общински съвет по 
Протокол № 5, т. 13 от дневния ред, относно приемане на документ „Цели, 
приоритети и процедури за 2024 г. на програма „Календар на културните събития 
на Столична община" по Доклад с вх. рег. № ССА24-ВК66-1655/23.02.2024 г. като 
се върне редакцията на т.7, раздел III, Приложение №1 от нов проект на решение 
с Вх. № С0А24-ВК66-1655- [1] / 01.03.2024г. като се върне редакцията на спорните 
текстове дефинирана от вносителите.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване, 
комисията реши:

1. Комисията не предлага да измени Решение № 25 от 07.03.2024 г. на 
Столичния общински съвет по Протокол № 5, т. 13 от дневния ред, 
относно приемане на документ „Цели, приоритети и процедури за 2024 г. 
на програма „Календар на културните събития на Столична община" по 
Доклад с вх. рег. № СОА24-ВК66-1655/23.02.2024 г. като се върне 
редакцията на т.7, раздел III, Приложение №1 от нов проект на решение с 
вх. № С0А24-ВК66-1655- [1] / 01.03.2024г.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 5

Против 6

Въздържали се 1
Поименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боршош против

2. Венци Стойчев против

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян против

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов За
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9. Диян Стаматов против

10. Еньо Савов против

11. Ивайло Костадинов въздържал се

12. Иван Виделов против

13. Стефан Спасов За

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА24-ВК66-2512/21.03.2024 г. относно приемане на 

Оперативна програма на Столичния общински съвет за 2024 г. и приемане на 
отчет за изпълнението на Оперативната програма на Столичния общински 
съвет за 2023 г. с вносител г-н Цветомир Петров, председател на Столичния 
общински съвет.

Г-жа Я. Генова информира ПК, че ресорът й предлага за включване в 
Оперативната програма до края на годината осем доклада на тема култура и три 
доклада на тема образование.

Докладът бе подложен на гласуване.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 7

Против Няма

Въздържали се 4

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

1. Мирослав Ьоршош За

2. Венци Стойчев въздържал се

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева За
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в. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов въздържал се

10. Еньо Савов въздържал се

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов въздържал се

!3. Стефан Спасов За

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА23-ВК66-11291/15.12.2023г. относно създаване на 

временна комисия 3а изготвяне на цялостна концепция и реализация на 
празничната визуална среда в гр. София с вносител г-н М. Боршош, председател 
на ПК по ОКНКМ.

Г-н М. Боршош счита, че София се нуждае от нова празнична украса. И като 
Зам.-кмет е търсил финанси, 3а да се изработи достойна празнична украса. Сега 
виждаме оформящо се мнозинство, което вижда важността на украсата в 
градска сред. Предлага да се гласува временна комисия, която да е много по-наясно 
какво се случва в работната група по същата тема създадена със заповед на 
кмета. Счита, че работната група създадена със заповед на кмета на СО не е 
достатъчна, защото СОС не е достатъчно представен в нея. Концепцията 3а 
празнична визуална среда трябва да бъде обединяваща. Временната комисия ще 
допълни работната група. Формулира предложение 3а изм. и доп. в проекта на 
решение по отношение на състава на временната комисия, който да включва г-н 
М. Боршош, А. Тодорова, С. Петрова, И. Виделов, И. Йонков, Б. Бонев, Б. Василева.

Г-жа Симеонова - Заркин пое председателството.
Г-н В. Калановски не намира смисъл в дублираща функциите на работната 

група временна комисия, тъй като продукта на работа на първата ще бъде 
разглеждан от ПКОКНКМ.

Г-н М. Боршош репликира, че именно това е една от причините, които 
налагат създаване на временна комисия - да се избегне на края да дойде готова 
концепция и ПКОКНКМ да не я приеме.

Г-н И. Виделов подкрепя предложението на г-н Боршош и държи СОС да има 
мнозинство и персонално да се носи отговорност.

Г-жа Я. Генова запозна ПК със съдържанието на заповедта на кмета на СО 
3а сформиране на работната група.
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Г-н Г. Борисов посочи, че 3а да се реши проблема с градската украса е 
необходимо техническо решение (3а интеграция на украсата), което няма как да 
бъде взето от временна комисия без участие на администрацията.

Г-н И. Костадинов предложи да бъде включен в състава на временната 
комисия.

Г-н Ст. Спасов предложи в състава на временната комисия да бъде 
включена арх. Росица Николова.

Г-н М. Боршош предложи в състава на временната комисия да бъде включен 
и г-н Еньо Савов. Изчете обобщеното предложение 3а състав на временната 
комисия както следва: Председател — Мирослав Боршош; Членове : 1. Ася 
Тодорова; 2. Севделина Петрова; 3. Иван Виделов; 4. Ивайло Йонков; 5. Борис 
Бонев; 6. Бонка Василева; 7. Арх. Росица Николова; 8. Ивайло Костадинов; 9. 
Еньо Савов.

Така формулираното предложение 3а изм. и доп. и доклада бяха подложени на 
гласуване.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изм. и доп. в 
предложения проект на решение:
1.1. Т. 2 добива следната редакция:
„2. Определя следния състав на комисията:
Председател - Мирослав Боршош
Членове:

]
2
3
4
5
6
7
8
9

Общо гласували:
в т.ч.:

1. Ася Тодорова 
Севделина Петрова 
Иван Виделов 
Ивайло Йонков 
Борис Бонев 
Бонка Василева 
Арх. Росица Николова 
Ивайло Костадинов 
Еньо СавоВ

13

За 8

Против Няма

Въздържали се

Поименно гласуване

5

по т. 3 от днеВния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин Въздържала се

11/20



4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева въздържала се

6. Веселин Калановски въздържал се

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов въздържал се

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан СпасоГ въздържал се

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-2521 / 15.02.2024а. относно откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на 
обекти, представляващи части от имоти - публична общинска собственост, за 
осъществяване на ученическо столово хранене в общински училища на 
територията на район Слатина — Столична община (СО) с вносител г-н Георги 
Илиев, кмет на район „Слатина" и становище с вх.№ С0А24-ВК08-2521-[1] / 
14.03.2024 г. от г-жа Яна Генова, зам.-кмет на Столична община

Г-н Г. Илиев, кмет на р-н "Слатин" счита, че нуждите на учениците се 
познават най-добре от д-р на училищата. Чрез доклада се предлага те да 
проведат конкурсите за ученическо столово хранене.

Воз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към изм. и доп. на 

проекта на решение обективирани в становище с вх.№ С0Л24-ВК08-2521-[1] / 
14.03.2024 2.

Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК66-1075/08.02.2024 г. относно Провеждане на 

информационна кампания за пътната безопасност в училищата на територията 
на СО 3а учебната 2024-2025 г. с вносители Анна Стойкова и Диян Стаматов — 
общински съветници

Г-жа А. Стойкова запозна ПК с изм. и доп. в проекта на решение предложени 
от ПКфБ.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. 6 
предложения проект на решение:
1.1. Т.1 да придобие следната редакция : „1. Дава съгласие Столичната 
община да реализира информационна кампания за пътната безопасност 
в не по-малко от 1 300 паралелки с ученици от 8-ми до 12-ти клас в 
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училищата на територията на Столична община 3а учебната 2024- 
2025а."
1.2.В т. 2 от проекта 3а решение, вместо: „...в размер на 65 000 лв...." да 
се запише: „...в размер до 65 000 лв."
1.3.В т. 3 от проекта 3а решение, текстът: „..времеви график 3а 
изпълнение на дейностите по кампанията, който.... " да се измени и
допълни както следва: „ времеви график и критерии по избор 3а 
изпълнение на дейностите по кампанията, които... "

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

П-| т.6 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За
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Доклад с 6х.№ С0А24-ВК66-1585 / 22.02.2024 г. относно разработване на 
Програма за подмяна и поставяне на указателни и информационни табели на 
улици, площади, жилищни комплекси, паметници на културата и други значими 
обекти — общинска собственост на територията на Столична община с 
вносители Вили Лилков, Иван Сотиров, Ивайло Йонков — общински съветници

Г-н Лилков приема изм. и доп. предложени от ПКФБ и ПКОКНКМ.
Г-н Боршош подложи на гласуване обединяването на двете становища на 

комисиите.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното доп. и изм. в 
предложения проект на решение:

1.1 в т. 1 от проекта за решение вместо текста „...да организира 
разработване на Програма..." да се чете текста „...да разработи в 2 
месечен срок Програма...".

1.2. Към текста на т.2 да бъде добавено: „в срок от два месеца от
приемане на настоящото решение."

1.3. Създава нова т. 3 със следното съдържание: „3.Изпълнението на 
Програмата ежегодно се отчита от кмета на Столична община в първото 
тримесечие на следващата календарна година и се актуализира с решение 
на СОС."

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За
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8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов —

13. Стефан Спасов За

По т. 8 и т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-761 / 28.01.2024 г. относно съставяне и 

приемане на Сборен бюджет на Столична община 3а 2024а. с вносител а-н Васил 
Терзиев, кмет на Столична община; Доклад с вх.№СОА24-ВК66-2333/18.03.2024 а. 
относно предложения 3а промени в приходната и разходната част на проекта 3а 
сборен бюджет на Столична община 3а 2024 а. с вносители Иван Таков, Ваня 
Григорова, Диана Тонова, Иван Пешев, Иван Виделов, Николай Велчев, Еньо Савов, 
Станислав Младенов, Войслав Тодоров -общински съветници.

Дебатите по т.8 и т.9 бяха обединени.
Г-н Иван Василев, зам.-кмет на Столична община информира ПК, че днес е 

изпратено на вниманието на председателя на ПКфБ предложение 3а изм. и доп. на 
проект на сборния бюджет 3а 2024 а. базирани на предложения на общински 
съветници от различни политически групи. Изказа благодарност към всички 
изпратили конкретни предложения по бюджета. Акцентът 3а култура е 20% 
увеличение на възнаграждението на всички работещи в сектор "Култура". 
Увеличение с 50% на Столична програма "Култура"

Г-н Е. Савов докладва предложението 3а промени в приходната и 
разходната част. Според вносителите в предложения проекто бюджет е налице 
подценяване на данъчните и неданъчните приходи. Поради недостига на места в 
ДГ и ясли има повишена необходимост от ремонти. Предложението също 
разпределя допълнителни средства към общинските доболнични заведения, 
образователна и здравна инфраструктура. Увеличение с 2 000 000 лв. бюджета 3а 
подобни обекти.

Г-н Ст. Спасов направи изказване по предложението на БСП. Изрази 
скептицизъм относно конструктивността 3а преразпределяне на средства от 
бюджета на СО за кап. разходи. Някои от сумите предложени да отпаднат от 
капиталовите разходи са нужни 3а проекти на финалната линия 3а завършване (ул. 
"Народно хоро", бул. "Тодор Каблешков"). Залегналият в предложението на БСП 
проект 3а изграждане на пристройка към 133 училище, няма да реши проблема с 
едносменния режим, защото площта от 500 кв. м. не е достатъчна.

Г-н Д. Стаматов изрази мнение, че в предложения проект на бюджет няма 
нищо 3а образование. Предоставеното от държавата се прехвърля едно към едно. 
В настоящия бюджет по дейност "Образование" е включено само строителство.
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За голямо съжаление 6 София има 78 училища на две смени. Няма как да преминат в 
едносменен режим, ако темпът продължава все така, се върви с този темп. В 
настоящия бюджет няма средства предвидени 3а гарантиране доброто 
образование в София - специфични програми, СОП, не/педагогически персонал в 
новооткритите градини. В София има 152 незаети места на непедагогически 
специалисти в ДГ. В проектобюджета не е предвидено нищо в тази посока. Не 
може да подкрепи бюджета.

Проф. В. Лилков репликира, че не е съгласен с казаното от г-н Стаматов, 
Защото 3а 18 годишното управление на ГЕРБ всяка година приоритети в 
бюджета едни и същи - образование, транспорт и екология. Основните ремонти 
и строителството на ДГ и училища също е образование.

Г-жа Б. Василева репликира, че забележките на г-н Стаматов са всъщност 
по отношение на управлението на ГЕРБ. Призова 3а това всички да си дадат ясна 
сметка каква голяма сума е утвърдена 3а строителство на образователни 
институции.

Г-н Г. Борисов посочи, че обобщението е добра на настоящото положение. 
Нито едно решение не е посочено от страна на г-н Стаматов.

Г-жа Цв. Заркин посочи, че ако при строежа образователни институции 
Залагаме критерии към образователната среда.

Г-н Д. Стаматов отвърна, че когато ГЕРБ започва управлението си в София 
имало много присвоени ДГ. Тогава на двусменен режим в София са били повече от 
135 училища, а сега са 83. Изказва разочарование, че няма пари предвидени в 
бюджета понастоящем 3а никакви образователни политики.

Г-жа Б. Василева покани г-н Стаматов да отправи официални предложения 
по темата, която е в синхрон с една от каузите на г-н В.Терзиев.

Г-н М. Боршош счита, че и в двата сектора "Култура" и "Образование" 
бюджетът не покрива визиите и политическата заявка на г-н Терзиев. 
Множеството предоставени от ГЕРБ предложения 3а подобряване на бюджета на 
Зам.-кмета по финанси не са включени в бюджета. Г-н Боршош ще се въздържи да 
подкрепи бюджета.

Г-н Ст. Спасов изрази несъгласие по отношение на твърдението, че 
бюджетът не отразява политиките на г-н В. Терзиев. С първия бюджет на може 
да се постигне всичко. Бюджетът може да е по-амбициозен, но 3а сметка на 
данъци или др. вид приходи, които биха били в тежест на гражданите. Бюджетът 
на СО не предвижда повишаване на данъци и тежести в/у данъците. Рекорден 
брой ДГ и ясли са заложени 3а изграждане.

Г-н В. Лилков посочи, че е поел ангажимент към ОКИ ДК "Надежда" да внесе в 
комисията предложение 3а доизграждане на посетителския център към 
института на стойност от 58 000 лв.

Г-н М. Боршош предложи предложението на г-н Лилков да бъде представено 
на ПКФБ както ще бъде направено 3а предложенията на ГЕРБ (СДС).

Г-н М. Боршош подложи на гласуване доклад с вх. № СОА24-ВК66-761 / 
28.01.2024 г. т.8 от дневния ред.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.
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Поименно гласуване по ш. 8 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 5

Против 4

Въздържали се 5

Г-н М. Боршош подложи на гласуване доклад с вх. № СОА24-ВК66- 
2333/18.03.2024 г. - т.9 от дневния ред.

1. Мирослав Боршош въздържал се

2. Венци Стойчев против

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян въздържал се

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков въздържал се

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов въздържал се

10. Еньо Савов против

11. Ивайло Костадинов въздържал се

12. Иван Виделов против

13. Стефан Спасов За

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

пбщо гласували:
в т.ч.: 13
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За 4

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване

9
по т. 9 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош въздържал се

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

въздържала се

4. Антон Хекимян въздържал се

5. Бонка Василева въздържала се

6. Веселин Калановски въздържал се

7. Вили Лилков въздържал се

8. Гергин Борисов въздържал се

9. Диян Стаматов въздържал се

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов въздържал се

По т. Разни от дневния ред:
Г-н Борислав Чучков, г-н Алекси Канев и г-н Ради Георгиев - организатори 

на София Съмър Фест направиха кратко изложение пред ПК по отношение на 
жалбите във връзка с провеждането на събитието. Г-н Чучков посочи, че голяма 
част от фактите в жалбата подписана от 550 лица са заблуждаващи. Основният 
проблем с шума не се предизвиква от проявите в рамките на фестивала, а от 
заведение в Парк Център. Организаторите индикираха, че никога не са 
нарушавали разпоредбите 3а прекратяване на шумните прояви в 22ч. За 2024 г. 
организаторите са намалили максимално продължителността на фестивала до 
60 календарни дни със 7 концерта (само по един на уикенд). Голяма част от 
програмата ще бъде ориентирана към децата. Фестивалът е изключително 
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успешен и огромната част от неговите посетители са жители на р-н Средец, р- 
н Лозенец и р-н Оборище. Локацията е жизнено важна 3а фестивала. Г-н Алекси 
Канев посочи, че 2/з от сигналите не са насочени срещу фестивала. Акцентира се 
върху миналогодишното издание с продължителност 92 дни. Получените сигнали 
са 4 по времето на друг фестивал с по-голям мащаб. Писмо от общинска полиция 
удостоверява отсъствие на шум извън позволените норми.

Заседанието бе закриу/о с изчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Цветелина Симеонова - Заркин
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